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1.3.2010. Delegacija Vlade RS u posjeti 
Prijedoru 
 
Delegacija Vlade Republike Srpske na čelu 
sa potpredsjednikom Antonom 
Kasipovićem i ministrima u Vladi RS 
Nedeljkom Čubrilovićem, Aleksnadrom 
Džombićem i Prokom Dragosavljevićem 
boravila je  u radnoj posjeti opštini Prijedor 
gdje su sa načelnikom opštine Markom 
Pavićem  dogovorili nastavak 
investicionog ulaganja u ovu potkozarsku 
opštinu iu sredstava Razvojnog programa 
Vlade RS  vrijednim oko 25 miliona KM. 
Potpredsjednik Vlade RS Anton Kasipović 
je potvrdio da je riječ o zajedničkim 
ulaganjima i Vlade RS iz Razvojnog 
programa i opštine Prijedor. 
 

 
 
-Riječ je o nekoliko značajnih projekata 
koji su iz različitih oblasti i u raznim 
fazama realizacije, ali  ono što ohrabruje je 
vizija koju ima rukovodstvo opštine 
Prijedor i opredijeljenost da se dalje radi  i 
u ovim teškim vremenima, da se razvija 
ovaj grad i ovaj kraj, rekao je Kasipović. 
On je dodao i da je jučerašnji razgovor bio 
prilika da se potvrdi kvalitet dosadašnje 

saradnje Vlade RS i ove lokalne zajednice i 
dogovore aktivnosti u naredne dvije 
godine. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je ovo bio izuzetno znajačnom 
sastanku na kojem su analizirani projetki 
za koje je opština Prijedor smatrala da će 
ih moći realizovati uz pomoć Vlade RS. 
-Ovo je bio izuzetno značajan  dan za 
Prijedor jer smo sačinili analizu projekata 
koje je lokalna vlast dostavila Vladi RS  i  
dogovorili nastavak investicionih ulaganja 
bez obzira na izuzetna krizna vremena i 
nadam se da će ovo samo podstaći i druge 
grane   da se kroz ove projekte razvijaju, 
kazao je Pavić. 
On je potvrdio da je riječ o petnaest 
izuzetno značajnih projekata koji će 
značajno poboljšati kvalitet žvitoa 
stanovnika ove potkozarske opštine. 
-Riječ je o projektima čija je okvirna 
vrijednost oko 25 miliona KM,a koje će u 
naredne dvije godine investirati i Vlada RS 
i opština Prijedor, rekao je Pavić. 
On je potvrdio da će već ovih dana početi 
radovi na uređenju raskrsnica kod „ Satka“ 
i „ Jugobanke“ za koje je juče potpisan 
ugovor te presvlačenju jednog dijela 
gradskih ulica , uglavnom magistralnih 
puteva koji prolaze kroz centar grada. 
-Od saobraćajne infrastrukture ,biće 
raspisan tender  za izgradnju saobraćajnice 
kod „ crvenog solitera“ kojom bi se 
rasteretile gradske saobraćajnice od 
teretnih vozila, a sagledan je  status 
projekta regulacije rijeke Miloševice i 
Gomjenice i dogovorena izgradnja 
podružetka parapetnog zida, potom  
izgradnja nadvožnjaka na Pećanima, kod 
pružnog prelaza zvanog „trinaesta“ što je 
mjesto saboraćajnih udesa sa tragičnim 
posljedicama, kazao je Pavić. 
On je dodao da je dogovorena i  sanacija 
kolektora i izgradnja zelene pijace u 
naselju Pećani, izgradnja područne  škole u 
Bistrici, koja kreće na proljeće,  izgradnja 
Specijalne škole te pokrivanje zgradnje 
Pozorišta i  izgradnja sprotskih dvorana na 
Urijama i u Omarskoj . 
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19.3.Predsjednik RS Rajko Kuzmanović 
u posjeti Prijedoru 
 
Predsjednik Republike Srpske Rajko 
Kuzmanović izjavio je da je Prijedor jedan 
od onih gradova koji snažno i brzo izrasta, 
te da je već i izrastao u proevropski grad. 
-Rukovodstvo opštine, načelnik, 
predsjednik Skupštine i ostali saradnici, 
imaju viziju i programe koje ne zasnivaju 
na lijepim željama i riječima, već su 
napisani i verifikovani tako da mogu da 
izdrže standarde bilo koje svjetske ili 
domaće banke, ili bilo kog organa i 
institucije koji odobravaju sredstva, rekao 
je Kuzmanović nakon sastanka sa 
rukovodstvom ove opštine. Predsjednik 
Srpske posebno je potencirao projekte 
vodosnabdijevanja koji su u toku i koji će 
riješiti jedan od najvećih problema 
prijedorske opštine.  

 
 
-Problem Prijedora su i poplave i 
snabdijevanje vodom za piće i na jednom i 
drugom programu se radi, istakao je 
Kuzmanović. 
Predsjednik RS je pozdravio nastojanje 
opštine da vodu za piće obezbijedi ne samo 
gradskom području, nego i velikim 
naseljima kao što su Kozarac i Ljubija, te 
Omarska, gdje će ovo pitanje biti riješeno 
zajedničkim projektom vodosnabdijevanja 
koji realizuju Prijedor i Banjaluka. Kao 
specifičnost grada na Sani, predsjednik 
Srpske Rajko Kuzmanović naglasio je i 
veliki povratak ljudi u Prijedor, te istakao 

da je opština uspjela da obezbijedi veliko 
učešće stranog kapitala za oporavak ove 
lokalne zajednice.  
-Značajne su finansijske veze sa 
Norveškom, Švajcarskom, Austrijom, te 
dobra prekogranična saradnja sa 
gradovima u susjednim državama, naveo je 
Kuzmanović, zaključivši da se može 
poželjeti što više ovakvih opština i ljudi 
koji znaju razvijati svoj grad. Osvrćući se 
na pitanje nezaposlenosti, kao jedan od 
gorućih problema, predsjednik 
Kuzmanović je rekao da je Prijedor, ipak, u 
prednosti u odnosu na ostale opštine, jer 
ima bolji odnos zaposlenih i penzionera.   
 

 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da je od predsjednika 
Kuzmanovića tražio podršku za realizaciju 
projekata iz Razvojnog programa RS i 
petogodišnje Strategije razvoja opštine koji 
će pomoći razvoju grada i povećanju stope 
zaposlenosti.  
-Tražio sam od predsjednika Srpske da i u 
zakonodavnim aktivnostima veću pažnju 
posveti lokalnim zajednicama, odnosno da 
ne treba dozvoliti centralizaciju, bilo na 
nivou Republike, bilo na nivou države, 
naglasio je Pavić. 
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 Prilikom posjete opštini Prijedor, 
Kuzmanović je obišao bunar 
”Prijedorčanka” u Brezičanima, čiju 
gradnju je donatorskim sredstvima 
pomogla Norveška i jedan je od 
vodovodnih objekata koji je poboljšao 
snabdijevanje vodom za piće dijela opštine 
Prijedor. 
 
 
19.3. Zasjedala Skupština opštine- 
Štednja se nastavlja 
 
Načelnik opštine Marko Pavić  izjavio je  
da je  smanjenje troškova opštinske 
administracije koji su iznosili 77 odsto 
odnosno  23 odsto manje nego što je bilo 
planirano rebalansom  budžeta postignuto  
daleko više nego što je mjerama štednje 
bilo predviđeno, tako da u tom segmentu 
neće biti više  prostora za štednju. 
 

 
 
-To u osnovi znači da ,pored ranijeg 
smanjenja plata zaposlenih u opštinskoj 
Administrativnoj službi od deset odsto , 
neće biti novih smanjenja plata, potvrdio je 
Pavić. 
On je dodao da smatra da je smanjenje 
plata privremena mjera, koja samo 
generiše krizu , a ne doprinosi njenom 
krajnjem suzbijanju.Pavić smatra  i da se 
smanjivanjem plata smanjuje kupovnu moć 
stanovništva,da time proizvodnja u 
preduzećima opada , a  da to dovodi do 
otpuštanja radnika. 
Druga grupa mjera štednje za suzbijanje 
efekata ekonomske krize  koje su odbornici 
Skupštine opštine usvojili prije godinu 
dana, a čije su efekte razmatrali na  15. 

skupštinskom zasjedanju odnosila  se na 
mjere stimulacije u cilju održavanja nivoa  
proizvodnje i broj zaposlenih na nivou 
opštine. 
-Kroz Fondaciju za razvoj   smo omogućili 
da oko 50 subjekata dobije sredstva od oko 
milion KM, sa kamatom od samo jedan 
odsto, a tu su i podsticaji u poljoprivredi 
koje je iskoristilo oko 390 proizvođača  za 
osnivanje ili održavanje  proizvodnje, 
obučili smo oko 360 učenika za neki 
početni biznis  te podsticali 
samozapošljavanje, rekao je Pavić. 
On je dodao da nije bilo zainteresovanih  
subjekata da iskoriste sredstva za 
prekvalifikaciju nezaposlenih koji sa 
neprofitabilnim strukama čekaju 
zaposlenje, kao i  podsticajna sredstva za 
zapošljavanje visokoobrazovanih kadrova, 
tako da iako ih je na birou oko 240 , posao 
su dobila sam dva. 
Pavić je dodao da iako su efekti štednje 
očigledni, zbog situacije smanjenog 
punjenja budžeta koji od januarskih 95 u 
februaru iznosi svega 67 odsto znači da se 
sa mjerama štednje nastavlja. 
Komentarišući   jednoglasan izbor sedam  
direktora  javnih ustanova čiji je osnivač 
opština , Pavić je istakao da je mišljenja da 
njihov mandat ovoga puta neće iznositi 
četiri godine već da će svake godine biti na 
provjeri. 
 

 
 
-To su lica koji uz opštinsku administraciju 
predstavljaju opštinu i oni su odgovorni 
stanovništvu za izvršavanje mnogih 
odluka.Na početku njihovog  mandata 
naglasio sam da njihov mandat  svake 
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godine biti na provjeri i svaki izvještaj o 
radu koji budu dostavili je provjera toga 
kako oni rade ili ne rade. Očekujem da ona 
preduzeća koja mogu i postanu 
profitabilna, da budu u rangu privatnih 
preduzeća ,efikasni u radu  i na usluzi 
građanima, a ako se  njihovi  programi ne 
realizuju, biće smijenjeni, kazao je Pavić i 
dodao 
-Nećemo dozvoliti da imenovanja direkora 
budu stranačka stvar i da kada ih stranke 
pspotvae budu zaštićeni kao „ medvjedi“. 
Neće biti zaštićen niko, samo će ih rad 
zaštititi . 
 
Raspisan Javni poziv za opštinske 
nagrade i priznanja 
 
Komisija za nagrade i priznanja Skupštine 
opštine Prijedor  raspisala je javni poziv 
kojim se pozivaju svi zainteresovani  
predlagači , pojedinci , preduzeća,ustanove 
i drugi subjekti   da dostave svoje 
prijedloge za dodjelu nagrada i priznanja 
povodom 16. maja Dana opštine Prijedor.  
 Odluka o nagradama i priznanjima  
predviđa kao opštinske nagrade i priznanja 
plaketu, nagradu počasni građanin opštine 
Prijedor, nagradu opštine za poseban 
doprinos razvoju opštine, zahvalnicu i 
pohvalu.   
Za dodjelu nagrada utvrđeni su osnovni 
kriterijumi, a između ostalih  izuzetan 
doprinos u razvoju opštine , rad i zasluge  
u izgradnji,u stvaranju i njegovanju odnosa 
i tradicija sa drugim lokalnim zajednicana, 
postignuti izuzetni rezultati u 
privređivanju, osvajanju novih tehnologija, 
tehničkih unapređenja, inovatorstva i 
racionalizacije, izuzetna ostvarenja i 
rezultati u oblasti obrazovanja, nauke, 
kulture, umjetnosti, sporta i fizičke kulture.             
Nagrade i priznanja mogu se dodjeljivati 
pojedincima, preduzećima, ustanovama i 
drugim subjektima. Rok za podnošenje 
prijedloga  , uz detaljno obrazloženje kojim 
se potvrđuje ispunjenje uslova  za 
dobijanje određene nagrade , je 31. mart, a 
nakon provedene procedure pomenute 
nagrade i priznanja biće uručene  16. maja  

na Svečanoj akademiji povodom Dana 
opštine Prijedor . 
 
Preduzetnička obuka za mlade 
 
Razvojna agencija „ Preda“ i opština 
Prijedor već šestu  godinu provode 
projekat „ Preduzetnička obuka za mlade“  
koji  od prošle  godine ima regionalni 
karakter.  
 Direktor  prijedorske razvojne agencije 
Mišo Reljić  potvrdio je  da su prethodna 
pozitivna  iskustva u realizaciji ovog 
projekta i velika zainteresovanost omladine 
iz srednjih škola za ovu temu, uticali da se 
projekat proširi na čitavu regiju. 
 

 
 
- Provođenjem takmičenja u izradi biznis 
planova, kod učenika se izgrađuje ili 
pojačava takmičarski duh, oni se dublje 
uvode u problematiku poslovnog 
planiranja, i navode da razmišljaju ozbiljno 
o poslovnoj ideji koju bi pretočili u vlastiti 
biznis, kazao je Reljić. 
On je potvrdio i da projekat ima za cilj 
podizanje svijesti kod mladih o značaju 
preduzetništva za razvoj ekonomije 
određenog područja, ukazivanje na 
mogućnosti koje preduzetništvo nudi 
pojedincu, te pružanje specifičnih znanja 
za planiranje, pokretanje i vođenje 
vlastitog biznisa (izrada biznis plana, 
istraživanje tržišta, marketing, organizacija 
poslovanja, finansije, proces registracije 
preduzeća i preduzetničke djelatnosti). 
 Projekat je vrijedan 10 000 KM, a nakon 
obuke profesora slijedi edukacija učenika 
od kojih će 10 najboljih biznis planova biti 
nagrađeno prigodnim novčanim 
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nagradama.Imajući u vidu da je prošle 
godine u takmičenju učestvovalo 500 
učenika srednjih škola, implementatori 
projekta očekuju da će ove godine odziv 
učenika biti još veći. 
 
24.3. Ključevi za obnovljene kuća 
povratnika 
 
Ministar za ljudska prava i izbjeglice BiH 
Safet Halilović i načelnik opštine Prijedor 
Marko Pavić juče su na prigodnoj 
svečanosti uručili ključeve  za 15 korisnika 
, povratnika kojima su  sanirani ,u ratu 
porušeni, stambeni objekti.Riječ je o 
korisnicima u okviru Projekta „ Zajednički 
projekat 08“ koje je sredstvima od 350 
000KM finansiralo Ministarstvo za ljudska 
prava i izbjeglice BiH preko Fonda za 
povratak . 

 
 
-Ljudi su srećni što su  konačno dobiti krov 
nad glavom , a ovo je samo potvrda 
opredjeljenosti ove lokalne zajednice da 
omogući povratak svim zainteresovanim 
prijeratnim stanovnicima, kazao je Pavić. 
On je dodao  da je saradnja opštine 
Prijedor i ovog ministarstva veoma dobra, 
te najavio nove projekte sanacije 
stambenih objekata povratnika u okviru 
programa „ Zajednički projekat 09“  koji 
će se ove godine realizovati  sredstvima u 
iznosu od 460 000 KM, za obnovu novih 
stambenih jedinica. 
-U narednim projektima za 2010. godinu 
planirali smo i izgradnju nekih projekata 
infrastrukture kao što je most na 
Žegeru,vodovod na potezu Čarakovo-

Hambarine-Zecovi i Bišćani , 
rekonstrkuciju dva društvena doma u 
Puharskoj i Ćeli i nekoliko putnih pravaca 
koji su od značaja za povratak, kazao je 
Pavić. 
Ministar za ljudska prava i izbjeglice BiH 
Safet Halilović je potvrdio dobru saradnju 
sa opštinom Prijedor i potvrdio da  u ovom 
ministarstvu postoji još oko 1036  zahjteva 
sa oko 3236 članova porodica za obnovom 
stambenih jedinica na području opštine 
Prijedor. 
-Dobra saradnja sa ovom opštinom 
kandiduje je da dalje aplicira za sredstva iz 
ovog ministarstva , rekao je Halkilović 
dodajući da je od  
ukupno porušenih  preko 8000 stambenih 
jedinica , do sada obnoveljeno preko 4000. 
On je potvrdio i da je na nivou BiH 
devastirano oko 450 000 objekata i da je 
do sada obnovljeno oko   325  000 
objekata, gdje spadaju stambeni objekti , 
ali i objekti  infrastrukture, puteve, škole, 
te da je potrebno odgovoriti na još oko  47 
000 zahtjeva za obnovu  u ratu porušene 
imovine. 
-U proceduri je revidirana Strategija 
povratka odnosno provođenje Aneska 
7Dejtonskog mirovn og sporazuma   koja 
će pokušati da sva pitanja  vezana za  
povratak, ostanka i kompenzaciju 
nadokande štete  riješi do 2014. godine  za 
šta će biti potreba i veća materijalna 
sredstva od  oko 500 miliona KM  kroz 
budžete, pa i kreditna zaduženja, kazao je 
Halilović. 
Radove   na obnovi kuća uglavnom  u  
prijedorskim povratničkim naseljima 
Trnopolje , Zecovi , Kevljani,Kamičani, 
Kozarac , Čarakovo i Rakovčani izvodilo 
je  preduzeće „Progres“ iz Banja Luke , a 
radovi na stambenim objektima počeli su 
novembra prošle godine . 
 
 
Redukcija ulične rasvjete 
 
Sa prvim danima marta počela je redukcija 
javne rasvjete s namjerom da se smanje 
troškovi električne energije za javnu 
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rasvjetu za šta su  ove godine planirana 
sredstva u iznosu od 750 000 KM.Načelnik 
Odjeljenja za stambeno-komunalne 
poslove Drago Tadić potvrdio je  da je 
preduzetim mjerama štednje planirana 
ušteda od oko 20 odsto. 
-U centru grada, odnosno u prvoj gradskoj 
zoni neće biti redukcija,ali će zato u svim  
ostalim zonama i naseljima biti redukovana 
ulična rasvjeta tako što će biti ugašena 
svaka druga sijalica i to tamo gdje 
smatramo da to neće uticati na protoko 
ljudi i saobraćaja,  potvrdio je Tadić. 
On je dodao da će nakon jednomjesečne 
primjene ove mjere štednje biti analiziran 
stepen uštede, koji bi trebao da nivo 
troškova za utrošenu elektirčnu energiju 
svede na prošlogodišnji nivo od oko 600 
000 KM godišnje. 
Tadić je naglasio  da su pored ove mjere, a 
zbog štednje već prošle godine 
obustavljene sve investicije . 
-Opština Prijedor je prije ekonomske krize 
uložila značajna investiciona sredstva u 
poboljšanje javne rasvjete .Poznato je da je 
urađena rasvjeta na  magistralnim 
putevima na  svim prilazima gradu, a i u 
mjesnim zajednicama i u gradu rađeno je 
dosta na uređenju javne rasvjete.Ta 
investicija je bila vrijedna oko 1,5 miliona 
KM, a sveukupno broj sijaličnih mjesta 
javne rasvjete  je povećan sa 3000 na 4000 
što je značajno povećalo i troškove 
održavanja i  plaćanja elektirčne energije, 
kazao je  Tadić. 
On je dodao da u opštini Prijedor i sada 
postoji 40 novih zahtjeva građana i 
mjesnih zajednica za uvođenje nove 
rasvjete. 
-Sve dok su na snazi sveopšte mjere 
štednje u opštini Prijedor,neće biti novih 
ulaganja u ovoj oblasti,  sve investicije u 
javnu rAsvjetu smo obustavili i  na 
raspolaganju su nam samo sredstva od 70 
000 KM za redovno održavanje . 
 
15.3.  Javna rasprava o Nacrtu zakona o 
inspekcijama 
 

Odjeljenje za pravne poslove u 
Republičkoj upravi za inspekcijske poslove  
organizovalo je  u Prijedoru javnu raspravu 
o Nacrtu Zakona o inspekcijama u 
Republici Srpskoj.Načelnik ovog 
Odjeljenja  Zoran Mikanović je potvrdio 
da je novina što ovaj Zakon predviđa , 
pored postojećih 12 , još jednu inspekciju i 
to za hranu koja bi trebala da vrši 
inspekcijski nadzor umjesto dosadašnje  
četiri: poljoprivredne, veterinarske, 
sanitarne i tržišne inspekcije 
-Iz same  te činjenice vidimo da će ovaj 
zakon imati  za  cilj, a i za posljedicu kraći 
boravak inspektora kod poslodavaca, 
odnosno kod subjekata kontrole, a da će 
jedna inspekcija, odnosno  jedni inspektori 
obavljati inspekcijski nadzor u ovoj 
oblasti, kazao je Mikanović. 
On je  dodao da je značajna novina koju 
uvodi ovaj Zakon  smanjenje roka za 
ulaganje žalbe  na rješenja inspektora sa 
sadašnjih 15 na osam dana, s tim da 
skraćivanje roka ne odlaže izvršenje 
rješenja, čime se ubrzava inspekcijski 
postupak. 
-Tako će uočene nepravilnosti  kod 
subjekata biti uklonjene  jer nije logično da 
se čeka završetak postupka da bi one bile 
otklonjene, rekao je Mikanović. 
On je potvrdio da su javne rasprave 
provedene u pet regija te da je ovo bila 
posljednja i da će sumirati sve primjedbe, a 
one najkvalitetnije sumirati u Prijedlog 
Zakona o isnpekcijama koji bi trebao da 
bude usvojen do kraja prve polovine  ove 
godine. 
 
24.3.-Počeli radovi na mjestu buduće 
zelene pijace 
 
U okviru aktivnosti  premještanja zelene 
pijace  na novu lokaciju  u najvećem 
prijedorskom naselju Pećani  juče su  
počeli zemljani radovi na uređenju kanala  
otpadnih voda koji se nalazi na mjestu 
buduće pijačne lokacije. Načelnik opštine 
Marko Pavić potvrdio je  da riječ o 
velikom zahvatu  uređenja prostora   pri 
čemu će  kanal biti nasut i pokriven   u 
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dužini 300 metara sve  do  ušća Puharske, 
a zemljište  potom  i ograđeno zemljište za 
novu pijacu. 
- Ovo je prva faza kojom ćemo urediti 
dvije stvari , pokriti kanal otpadnih voda i 
ujedno otvoriti novu zelenu pijacu, kazao 
je Pavić. 
On je dodao da je ukupna vrijednost 
radova  1,2 miliona KM od čega je 
polovinu sredstava obećala Vlada 
Republike Srpske i na osnovu tog obe 
obećanja  su i počeli radovi. 
-Druga faza   asfaltiranja prostora i  
kružnog toka saobraćajnice će uslijediti 
nešto kasnije, a zavisiće od toga da li će 
preduzeće „ Rudnici LJubija“ početi sa 
najavljenom gradnjom poslovno stambene 
zone na prostoru gdje je sada smještena 
pijaca, rekao je Pavić. 
On je potvrdio da će prostor nove pijace 
iznositi oko 10 dunuma i da će prva faza 
njenog uređenja biti završena za  tri 
mjeseca. 
       Inače, zelena pijaca na Pećanima jedna 
je od dvije gradske pijace koja je  na 
sadašnjem  prostoru pijaca privremeno 
smještena  prije preko 20 godina i na njoj 
se trenutno nalaze 52 robna štanda, 48 
štandova na kojima poljoprivrednici 
prodaju svoje proizvode, 30 prodajnih 
mjesta piljara, deset kioska sa 
prehrambenim proizvodima, četiri grila, 
poljoprivredna apoteka i deset mjesta za 
velike kamione. 
Pijaca će, i nakon premještanja biti 
dostupna i stanovnicima ovog najvećeg 
prijedorskog naselja Pećani, ali i ostalih 
građana opštine koji je gotovo s 
vakodnevno posjećuju što potvrđuje i 
podatak da ona donosi gotovo 60 odsto 
ukupnog godišnjeg prihoda preduzeća „ 
Gradska tržnica“. 
 
 
16.3. -Potvrđen sertifikat ISO 9001:2008 
 
Predstavnici njemačke sertifikacijske kuće 
„TUV NORD“ pozitivno  su ocijenili 
primjenu  sistema upravljanja kvalitetom u 
administrativnoj službi opštine 

Prijedor.Načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić potvrdio  je da je   završena druga 
nadzorna provjera koja je  ujedno 
podrazumijevala  i uvođenje novog 
standarda  ISO 9001:2008. 
-Ova  pozitivna ocjena  znači da je opština 
Prijedor  ispunila  skup zahtjeva  koje je  
bilo neophodno ispuniti kako bi se održao  
uspostavljen  određeni sistem i nivo 
pružanja usluga i da  su sve procedure po 
kojima radimo u skladu sa evropskim 
standardima. I dalje smatram da ćemo 
održavanjem  ovog sistema lakše  
kandidovati   projekte prema Evropskoj  
Uniji  , ali prije svega kvalitetno pružati  
usluge građanima, kazao je Pavić. 
On je dodao da  je  opština Prijedor  
potvrdila svoju opredijeljenost da razvija i 
poboljšava sistem upravljanja kvalitetom i 
postiže veći stepen zadovoljstva građana.  
Predstavnici njemačke sertifikacijske kuće  
nadzornu provjeru i kontrolu 
dokumentacije i svih aktivnosti na  
primjeni uvedenih standarda i  evropskih 
kriterijuma u rad lokalne uprave obavili u 
svih sedam opštinskih odjeljenja i četiri 
službe, zatim rukovodioca, resursa kao i 
primjene Politike kvaliteta opštine 
Prijedor. 
Opština Prijedor je sertifikat standarda  
dobila u martu 2008. godine, a cilj 
njegovog uvođenja je bio povećanje 
zadovoljstva građana  kvalitetom usluga 
opštinske administracije i  smanjenje 
troškova poslovanja. 
 
25.3. Potkozarska trpeza  
 
Turistička organizacija opštine Prijedor i 
televizisjka ekipa serijala „ Turizam plus“ 
organizovali su u  Hotelu „ Prijedor“  
gastro-kulturnu prezentaciju autohtonih i 
tradicionalnih jela i pića pod nazivom 
„Potkozarska trpeza“. 
Na ovom  jedinstvenom gastro-kulturnom   
performansu učestvovali  su predstavnici  
20 udruženja, hotela, motela i restorana sa  
područja opštine Prijedor.Otvarajući ovu 
manifestaciju načelnik opštine Prijedor 
Marko Pavić je rekao da je ovo prilika da 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

se  promoviše turizam kao privredna grana, 
koja nije dovoljno razvijena ni u Prijedoru 
ni u BiH. 
-Ovo je povoljna prilika da se prikažu sve 
raznolikosti  turističke ponude ovog dijela 
Republike Srpske koje mogu doprinijeti 
razvoju turističkog privređivanja i na ovim 
prostorima, kazao je Pavić. 
On je izraziozadovoljstvo što su se u gastro 
ponudi našlo i više starih, tradicionalnih , 
gotovo zaboravljenih jela ovog kraja, kao i 
jela manjina koje vjekovima žive na ovim 
prostorima , ali njeguju svoje nacionalne 
kuhinje . 
-Sve su ovo specijaliteti koje kada probaju 
turisti i svi gosti našeg grada sigurno dugo 
ne mogu zaboraviti, dodao je Pavić. 
Direktor Turističke organizacije Prijedora 
Amira Ganić je istakla da je ovo bila 
prilika da se  prezentuje bogatstvo gastro 
ponude ovog dijela Srpske, ali  i kulturnih i 
zabavnih sadržaja opštine Prijedor. 
U kulturno-umjetničkom dijelu programa 
učestvovali su članovi Etno grupe „ 
Molitva“, Kulturno-umjetničkog društva 
„Kozara“ i Udruženja Ukrajinaca „ Kozak“ 
te banjalučke mažoretkinje. 
Pored prezentacije, održavana je i  
radionica na temu „ Podrška   kreiranja eko 
razvoja na pdorčju BiH“ pod nazivom „ 
Turizam i komunikacija“, a koju  je 
organizovala  italijanska nevladina 
organizacija „Ucodep“ koja je u BiH 
prisutna od 2003.godine, a glavni sektori  
djelovanja su: ruralni razvoj ,podrška 
tradicionalnim i lokalnim proizvodima, 
eko-turizam i održivi turizam i lokalni 
ekonomski razvoj. 
 
26.3. Uručena rješenja za stipendije 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
uručio je juče na prigodnoj svečanosti 
rješenja  o dodjeli stipendija za 73 studenta  
i 32 učenika koliko će ih  opština Prijedor 
stipendirati od  školske 2009/10 godine. 
-Ove godine je  na konkursu  koji smo 
raspisali  za stipendiranje  bilo daleko više 
zahtjeva, tako da ćemo pored ovih ,  i ove 
godine ćemo putem jednokratnih pomoći   

još jednom broju učenika i studenata 
omogućiti   da mogu učiti i studirati jer 
smo kroz pristigle prijave uvidjeli  da 
mnogi žele da se školuju, a njihove 
porodice to  nisu u mogućnosti, kazao je 
Pavić. 

 
 
Opština Prijedor će za  novih  105 
stipendista i 95 studenata i đaka koje 
stipendira od ranije izdvojiti preko 200 000 
KM. 
-Smatram da ulaganje u obrazovanje je 
jedno prodiktivno ulaganje, da ćemo na 
ovaj način dobiti svršene studente odnosno 
stručnjake koji će u budućnosti raditi na 
razvoju opštine i ova sredstva sa 
zadovoljstvom izdvajamo ovim učenicima 
i studentima, rekao je Pavić. 
 
29.3.Obnovljen rad zanatsko-
preduzetničkog udruženja 
 
U Prijedoru je  juče  izborom novog 
rukovodstva  obnovljen   rada  nekadašnjeg  
Zanatsko -preduzetničkog udruženja  koji 
bi na osnovu  registrovanih  preduzetnika 
trebao  da broji  oko  2000 preduzetnika 
koji zapošljavaju oko 4600 radnika. 
Načelnik opštine Marko Pavić  koji je 
prisustvovao osnivačkoj skupštini ovog 
udruženja je istakao  da će  preduzetnici 
preko Udruženja  moći  zajednički  da 
nastupe  prema  institucijama ,ali  i prema 
potencijalnim  poslovnim partnerima. 
-Preduzetništvo  je najzdraviji  dio privrede  
RS  jer  oni koji se njim bave  koriste 
vlastiti kapital i  objekte  i stoga će  im 
Zanatsko -preduzetnička komora RS  preko 
regionalnih komora i opštinskih udruženja 
pružati  stručnu  pomoć   iz oblasti pravne 
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regulative , osposobljavanja kvalifikovane 
radne snage  a preduzimaće  i aktivnosti  
na  očuvanju  mnogih zanata kojima prijeti  
gašenje,kazao je  Pavić. 
Preduzetnik Dragan Knežević  rekao je  da 
je za  one koji se bave preduzetništvom   
jedan  od najvećih problema  njihova  
neorganizovanost i  izrazio nadu  da će 
Zanatsko-preduzetnička komora RS  biti 
uistinu  komora preduzetnika  kojima će 
pomoći da njihovi projekti  budu  
usklađeni sa  sa ukupnim  programima  
društveno-ekonomskog razvoja RS. 
On je  naglasio da je potrebno znatno više i 
brže raditi  na  promjeni  sadašnje izrazito 
nepovoljne  strukture  u preduzetništvu  RS 
,u kojem  dominiraju trgovina i 
ugostiteljstvo. 
Milan Pilipović, vunovlačar, a sada i 
predsjednik Skupštine Udruženja,rekao je 
da će Udruženje preduzetnike okupljati u 
šest sekcija. 
Član Upravnog odbora preduzetničke 
komore  RS Armin Hasanaginić,, naveo je 
da u preduzetničkom poslovanju ima 
mnogo problema vezanih za opterećenost 
porezima, doprinosima, monopolskim 
cijenama struje, komunalija, grijanja koji 
su se duže gomilali i uslovili negativni 
trend zatvaranja preduzetničkih i zanatskih 
radnji. 
-Pokušaćemo sa opštinom i nadležnim 
institucijama naći zajednički jezik i 
podršku jer značajno punimo budžete', 
naglasio je Hasanaginić. 
Za predsjednika  Upravnog odbora 
Zanatsko-preduzetnićčko udruženja 
izabran je Borko Grujić. 
 
Veliki uspjeh učenika Muzičke škole 
 
Učenici  prijedorske Muzičke škole „ Savo 
Balaban“ su na nedavno održanom 
takmičenju muzičkih škola Republike 
Srpske u Banjaluci ostvarili  izuzetan  
uspjeh osvojivši 31 prvo, 15 drugih i šest 
tređih nagrada.Direktor škole Gojko 
Rađenović je potvrdio da je ovo do sada  

 najveći uspjeh  ove škole na republičkom 
takmičenju koji su do sada tradicionalno 
bili među najboljima. 
-Ponosan sam na uspjeh naših učenika  jer 
nijedan od njihova  52 nastupa nije ostao 
bez nagrade žirija, pogotovo ako se ima u 
vidu da je konkurencija bila veoma jaka i 
da su se takmičili učenici 15 muzičkih 
škola iz Republike Srpske, kazao je 
Rađenović. 
On je dodao da su se prijedorski ulenici 
takmičili i svim kategorijama i to solo 
instrumenti  gitara, harmonika, violina ,te 
klavirski i kamerni duo. 
-Ono na šta smo posebno ponosni je da 
smo jedini nastupili u kategoriji horova 
osnovne i srednje muzičke škole i za te 
nastupe osvojili prve nagrade 
Među pobjednicima je i gitaristkinja Mila 
Stojnić učenika drugog razreda srednje 
škole . 
-Ne mogu reći da sam  očekivala, ali sam 
zadovoljna prvom nagradom i sa ovog 
takmičenja novih odlične utiske., kazala je 
Stojnićeva. 
 Nastup nekih od nagrađenih učenika  
Prijedorčani će moći da vide na godišnjem  
koncertu koji se tradicionalno organizuje 
na kraju školske godine. 
Muzičku školu „ Savo Balaban“  pohađa 
400 učenika od čega 60 srednjoškolaca, a 
veliko interesovanje i ugled škole 
potvrđuje i podatak da pripremnu nastavu 
pohađa preko 60 mališana, a u prvi razred  
ih  može biti upisano svega  33. 
 
_________________________________     
Izdavač: Opština Prijedor 


